

2026MIECF

Macao International Environmental Co-operation Forum & Exhibition
2026年澳門國際環保合作發展論壇及展覽

UFI Approved International Event

2026年3月26-28日 澳門

低碳無廢城市 全球協力啟航

Low-carbon, Zero Waste Cities:
Embarking on a Global Collaboration



www.macaomiecf.com

26-28 March 2026 Macao

表格十一 Form (11)

截止日期：2026年2月06日
Deadline: 06 February 2026

特邀買家計劃 Hosted Buyer Program

請將表格遞交至 Please return this form to:
2026年澳門國際環保合作發展論壇及展覽項目經理
2026MIECF Event Manager
澳門博覽集團有限公司
MACAU EXPO GROUP LIMITED
電話 Tel: +853-8798 9675
傳真 Fax: +853-2871 5606
電郵 Email: bm@macaomiecf.com

單位名稱 Organization Name:	展位號碼 Booth No.:
聯絡人 Contact Person:	電話 Tel:
電郵 Email:	傳真 Fax:

參展單位、商/協會或組織可推薦專業買家以特邀買家身份參與 2026MIECF，優惠詳情請參閱「條款」第三點：
Exhibitors / associations or organizations are entitled to nominate professional buyers as Hosted Buyers, with offers as shown in point 3 of the "terms and conditions".

推薦成為 2026MIECF 特邀買家資料 Nominee Information:

1	獲推薦買家姓名：先生/女士 Full Name of Nominee : Mr./Ms.	職銜 Title:	電話 Tel. No.:
	單位名稱 Organization Name:	電郵 Email:	
2	獲推薦買家姓名：先生/女士 Full Name of Nominee: Mr./Ms.	職銜 Title:	電話 Tel. No.:
	單位名稱 Organization Name:	電郵 Email:	

條款 Terms and Conditions:

1. 每位獲推薦的買家必須擁有購買力（例如身任採購部主管）。

The nominated buyer(s) must be holding purchasing authority (procurement director, etc).

2. 大會將評估所有獲推薦的買家，並個別邀請成功通過審批的特邀買家。

The nominations will be evaluated by the Organizer and successful nominees will be contacted individually.

3. 合資格人士可獲優惠包括：Preferential treatment for qualified participants:

- 上限 1 晚大會指定酒店住宿(只限 3 月 26 日至 27 日期間入住)：
1 nights accommodation at official hotel (limited to 26 to 27 March only) ;
- 獲邀出席大會的專場配對活動：
Invitation to attend special matching events of the 2026MIECF ;
- 免費商業配對及洽談服務：
Complimentary business matching and negotiation services ;
- 免費大會穿梭巴士服務：
Free shuttle bus service ;

4. 獲確認資格之特邀買家須先向大會指定旅行社繳付登記費（澳門元 400.00 / 港幣 400.00 / 人民幣 300.00 / 美元 50.00），然後於 3 月 26 至 3 月 28 日到展會現場「買家服務區」登記及取得參加證明文件。在完成指定任務後，再次前往大會「買家服務區」作核實及安排退款登記手續。

Eligible Hosted Buyers are requested to pay the required registration fee (MOP400.00 / HKD400.00 / RMB300.00 / USD50.00) to 2026MIECF official travel agency. Hosted Buyers must go to the Buyer Service Area in person at the exhibition venue for registration and collection of redemption document from 26 March to 28 March 2026. Refund of the paid fee can only be made by completing the required tasks and presenting supporting documents indicating completion of tasks.

2026MIECF

Macao International Environmental Co-operation Forum & Exhibition
2026年澳門國際環保合作發展論壇及展覽

 Approved International Event

2026年3月26-28日 澳門

低碳無廢城市 全球協力啟航

Low-carbon, Zero Waste Cities:
Embarking on a Global Collaboration



www.macaomiecf.com

26-28 March 2026 Macao

5.由大會按照當時特邀買家剩餘名額的情況分配。特邀買家須完成以下指定之目標任務，並於大會「買家服務區」作核實，方可獲退還已繳付之登記費。目標任務包括：

Places will be assigned by the organizer according to the remaining quota of Hosted Buyers. After completing the following specified tasks, the Hosted Buyers must go to the "Buyers Service Area" for verification and refund of registration fee:

- 於大會線上展廳之商業配對服務平台作預配對服務登記
Register for pre-matching service on the Business Matching Service Platform of 2026MIECF Online Exhibition;
- 參加 6 場於網上預配對登記的專場洽談或現場配對的專場洽談(以名片為憑證)
Participate in 6 online pre-matched negotiation sessions or on-site matched negotiation sessions (with business card as proof);
- 參加至少 1 場大會安排的展會導賞活動
Participate in at least one orientation event of the exhibition arranged by the 2026MIECF;
- 填寫「展後調查問卷」並交回 MIECF 項目經理
Fill the post-exhibition questionnaire and return it to the MIECF Event Manager.

6.大會保留最終批准買家優惠計劃之權利，並不對被拒絕之申請作任何解釋。

The Organizer reserves the right to reject buyers without providing explanations.

7.申請者不可同時享受其他大會鼓勵計劃之優惠。

Applicants entitled to this incentive package shall not be eligible to other incentive offers.

8.大會保留取消特邀買家優惠計劃之權利，並不會作另行通知，且對有關宣傳計劃具有最終決定權。

The Organizer reserves the right to terminate the program without prior notice. The Organizer reserves the right to make the final judgment on all the terms and arrangement.

9.於付費及退款過程中衍生之手續費及銀行費用將由申請者承擔。大會不為相關費用作出補償。

All extra fees and bank charges incurred during the whole process, if any, shall be borne by the applicants. The Organizer shall not be held responsible for any such fees.

參展單位、商/協會或組織簽名及蓋章

Exhibitor/ Association or Organization Signature & Stamp

日期 Date